
Návrh na vyhlášení výběrového řízení na zpracovatele metodické publikace. 
 

Jakožto delegát VH za HO Příbor navrhuji aby VH uložila VV úkol, vyhlásit výběrové řízení 

na zpracovatele horolezecké metodické publikace (HMP) a zajistit zveřejnění jejího obsahu na 

www.horosvaz.cz bez možnosti jejího tisku.  A také aby VV zajistil knižní vydání této 

publikace a to nejméně v počtu 10 000 ks. 

 

Současně navrhuji doplnit do rozpočtu následující položky: 

 

Na výdajové straně:  200 000,- odměny za zpracování HMP 

   295 000,- náklady na tisk HMP 

       5 000,- odměny pro členy výběrové komise HMP 

 

Na příjmové straně: 500 000,- výnosy z prodeje HMP 

 
Dále navrhuji stanovit základní prodejní cenu na 200,-/ks + poštovné a balné 

Sleva pro členy ČHS 75% tj. 50,-/ks + poštovné a balné 

 

Limitující omezení: Oddíl si může objednat pouze takový počet zlevněných knih, jako má 

sám členů a další výtisky již za plnou cenu. U individuálních členů obdobně. 

 

Odůvodnění: 
Doposud jsem se MK zastával, hodnotil pozitivně odbornou úroveň současných 

instruktorských kurzů a jen jsem se snažil přátelsky upozorňovat na některé nedostatky jejich 

činnosti.  

Bohužel doposud nedošlo k nápravě těchto chyb, proto jsem došel k závěru, že nastal čas, kdy 

je zapotřebí přejít od slov k činům! 

Tomuto návrhu předcházela mimo jiné má „interpelace“ na Dušana Stuchlíka – předsedu MK, 

kterou jsem mu zaslal prostřednictvím konference na webu ČHS již před týdnem. Doposud 

nebyl schopen písemné odpovědi a pouze se vymlouval na nedostatek času a jen mi nabídl 

telefonickou odpověď, což jsem odmítl. Dokonce nebyl ani s to předat tuto záležitost svému 

„tiskovému mluvčímu“, což mě utvrdilo v tom, že má snahu celou záležitost zamést pod 

koberec. Proto se domnívám, že toto je nejschůdnější řešení jak se dobrat takovéto publikace, 

kterou svaz a lezecká veřejnost bezesporu potřebuje a situace, kdy roli MK potažmo svazu 

supluje jeden oddíl považuji za tristní. 

 

Možná se někdo z váz pozastaví nad třetí výdajovou položkou, ale já mám za to, že i 

vyhodnocování takovéhoto „tendru“ je práce, která si zaslouží odměnu a hlavně bych se 

nechtěl dočkat toho, že nebudou zveřejněny výsledky tohoto tendru s patřičným 

odůvodněním. Nehledě na to, že se jedná o 1% z celkového objemu výdajů. 

 

Hodnotící kritéria bych už ponechal na VV případně na výběrové komisi HMP. 

 

Ukáže-li se tato forma účinnou, můžeme stejně v budoucnu řešit také vzdělávání instruktorů, 

neboť se již nedomnívám, že současná MK je při své práci dostatečně efektivní. Ale tato 

úvaha již není z mé hlavy, proto ponechám na autorovi tohoto nápadu, jak s ním naloží. 

 

S pozdravem Hore zdar Jiří Babača 


